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NEW Membership Application Form 
新會員會籍申請表 – CFA Society Hong Kong 2021

1. Fill in Personal Information 填寫申請人資料
Put tick ✓ in the appropriate box, and complete the application form in English if possible.  勾選✓適用方格及填妥個人及車輛資料(請以英文填寫)。 

香港特許金融分析師學會會員號碼 
CFA Society Hong Kong Membership No:

姓* 
Surname 

名* 

Given Name 

稱謂 

Title 

先生 / 女士 / 太太 / 教授 / 醫生 / 博士 

Mr. / Ms. / Mrs. / Prof. / Dr. 

出生日期 
Date of Birth (DD/MM/YY) 

香港身份証/ 護照 / 商業登記証號碼

HKID No. / Passport No. / BR No.  

通訊地址* 
Mailing Address 

手提電話* 
Mobile No. 

辦公室電話 
Office Tel. 

住宅電話 
Home Tel. 

傳真號碼 
Fax No. 

電郵地址* 
Email Address 

Gender 
性別 

 Male 男性   
 Female 女性 

職業 
Occupation 

所屬行業 
Field of Business 

2. Fill in Vehicle Information 填寫登記車輛資料
Nominated Vehicle(s): Private Car only * 登記車輛：只限私家車* 

Principle Vehicle 
主車 

Car Reg 

車牌號碼 

Year of Make 

出廠年份 

Make 

牌子 

Model 

型號 

Additional Vehicle 
額外登記車輛  

Car Reg 

車牌號碼 

Year of Make 

出廠年份 

Make 

牌子 

Model 

型號 

If you need to register more than one additional car, please submit in a separate document. 
如登記超過一部額外私家車，請另紙書寫。 

Important Notice 重要通知: 
(1) If you wish to nominate more than one car, please enclose the appropriate annual subscription for the additional cars. 

如需登記超過一輛汽車，請繳付有關之額外車費。 

(2)  Please submit photocopy of the Vehicle Registration Document(s) of all nominated vehicles for our record. Members who need our emergency 
rescue service but have not submitted the said Vehicle Registration Document, there will be a charge of non-registered car at HK$1,100(including 
$200 administration fee) per service. 
請附上所有登記車輛之車輛登記文件之影印本以作記錄。請注意，本會有權拒絕向未有登記之車輛提供服務或即時收取港幣一千一百元(包
括二百元行政費)之車輛資料不符費用。如日後閣下／貴公司有需要更改車輛資料，請盡快與本會聯絡。 

(3)  The name on the vehicle registration document must be the same as the applicant ; otherwise, the vehicle concerned will not be registered as a 
nominated car and the service rendered to the vehicle concerned will not be effective.   
車輛文件之登記姓名必須與 申請人相同；否則，本會將不接受該車輛之登記，亦不會提供任何服務 予該車輛。 

(4)  No membership fee will be refunded according to our Memorandum & Articles of Association. 
根據本會會章，閣下所繳之會費無論在任何情況下，一概不予發還。 

3. Declaration and Signature 聲名及簽署
I / We hereby give my consent and authorize the HKAA {“the Association”} so that it may disclose, verify and/or exchange any information supplied to the 
Association, without further notification to me with its affiliated companies and/or other parties, for marketing and related activities until the Association 
receives my written instruction to the contrary.  Upon my written request, the Association shall, without charge, cease to use my personal information 
for purposes other than directly related to my membership. 

I / We agree to be bound by the provision of the Memorandum and Articles of Association of the HKAA and also agree and acknowledge that the 
Association reserves the right of final judgement. 

本人 / 吾等同意並授權香港汽車會(貴會)將可能透露、核對及或交換由本人所提供予貴會的資料，以便貴會或其他關連機構能夠處理本人予貴會
的會籍申請，相關之行政服務及市務推廣等有關的服務和活動而毋須事先通知本人，直至本人作出書面通知為止。而當本人作出此等指示後，貴
會應立即停止利用本人之個人資料作非直接與本人所屬之會籍有關之用途。 

本人 / 吾等已閱讀及清楚明白貴會之服務條款及規章，並同意於本申請獲批核後予以遵守及受該等條款及規章約束。如有任何爭議，貴會將保
留最终決定權。 

申請人簽署* 

Applicant’s Signature 

日期* 

Date 

For OFFICIAL USE ONLY 此欄本會專用 

SOURCE: CFA Society Hong Kong Promotion 2021 
Membership No. 

Continue on next page 續下頁 

「*」This Field is required. 「*」此為必填欄位。 
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4. Choose Membership Category 選擇會籍類別
Put tick ✓ in the appropriate box to confirm your payment for your membership category and add-on services.  勾選✓適用方格以確認你的會籍類
別及附加服務收費。 

New member = Entrance Fee (one off) + Annual Subscription Fee；新會員 = 入會費 (一次性) + 年費 

✓
Category 

會籍類別 

Entrance Fee 

入會費 

Annual Subscription 年費 
Remarks 備註 

Private Car 私家車 


Ordinary Member 

優越會籍 (OM) 

$300 
(waived 豁免) 

 $1180 

For individual private car only.  Not applicable to company owned 
cars or light goods vehicles. 
以個人名義擁有私家車適用，不包括公司車及貨車。 

For CFAHK members and their friends/family only. 

只適用於香港特許金融分析師學會會員及其同行人士，不適用
於他人士。

Add-on service (Applicant must select paid Ordinary Membership) 附加服務 (必須選擇付費優越會籍) 


Additional Car 

額外登記車輛 (AC) 
N/A  $900 x (  )=$ 

Annual subscription for each additional car HK$900 / year. 
每輛額外車輛年費為 HK$900。 

The annual subscription covers the free emergency rescue service for ONE nominated private car, not for light goods vehicle. 
以上之年費已包括一輛已登記之私家車提供免費急修及拖車服務，不包括所有貨車。 

Total Amount 總數額*： 

5. Payment Method 付款方法

 Crossed Cheque 

支票 

Banker 銀行: ______________________________   

Cheque No. 支票號碼 _________________  Amount 金額: __________________ 

 Bank Transfer 
銀行轉帳 

Bank: HSBC / AC Name: Hong Kong Automobile Association / AC No. 002-219889-001, kindly 

attach the advice slip for confirmation. 

收款銀行：香港上海匯豐銀行有限公司 / 戶口名稱：香港汽車會 /  

戶口號碼：002-219889-001，請附上轉帳紀錄之副本，以便確認付款。 

 FPS 轉數快 
ID: 5714118, kindly attach the remittance advice slip for confirmation. 

戶口：5714118，請附上轉帳紀錄之副本，以便確認付款。 

 Credit Card 
Authorization 
信用卡付款授權 

 VISA 

 Master 

Credit Card No. 

信用卡號碼 : 

Date: 
A. Code: 

(Staff Remarks)

Card Holder’s Name 

持卡人姓名: 

Card Expiry 

屆滿期 (MM/YY) : 

Signature 

簽名: 

Date 

日期: 

6. Document Checklist 所需文件
To ensure that your application is processed as soon as possible, please attach a copy of the following documents and add  to indicate below.  All 
documents together with this application form will not be returned.  為確保閣下之申請能盡快獲得處理，請附寄下列各項文件之副本，並於下列
空格內加上以註明已附之文件，所有文件連同此申請表格將不獲發還。 

 Identity Document / Business Registration 身份証明文件 / 商業登記証 
 Vehicle Registration Document 車輛登記文件(牌簿) 
 Proof of payment – cash, cheque, bank transfer receipt or credit card authorization 付款証明 – 現金、支票、銀行轉帳記錄或信用卡付款授權 

Thank you very much for choosing HKAA again!  Let us know which services / benefits you are interested in: 
多謝 閣下選擇香港汽車會！ 讓我們了解你的需要: 

 24hr ERS Service 24 小時緊急支援服務   Insurance Service 保險服務   Fuel discount up to $HK3.2/L 入油折扣高達 HK$3.2/升 
 Car Inspection Service 驗車服務   Car Care Service 汽車保養   Auto Transport Service 汽車船運   Life Membership 永久會籍 
 E-Newsletter 每月會員通訊   Motorsport Events 賽車活動   Shopping Discount 購物優惠  Others 其他 _______________________ 

NEW Membership Application Form 
新會員會籍申請表 – CFA Society Hong Kong 2021


